
Beste aanwezigen,  
ik heb vernomen dat er een tweede Kindpark in Boekel komt. Prima maar niet op de plek waar 
deze dan gaat komen. Ik heb gelezen dat dit ten koste zou kunnen van het toch al kleine park 
achter Nia Domo. Uitgerekend het enige plekje groen in ons centrum van Boekel. Het beleid over 
groen in een centrum is op dit moment heel actueel, zowel in steden als dorpen. Ook in de 
wijken moet meer groen komen al is het een rare keuze om De Bosberg  groener te maken, 
uitgerekend de meest groene straat van alle wijken in Boekel. 
 
Neem als voorbeeld Uden. Natuurlijk is dit een grotere plaats maar ze hebben het Sportpark 
(wat meer is dan alleen sporten), het Bevrijdingspark, Park Uden Zuid, Mellepark, Moleneind, 
Bitswijkpark, de Vlasakker, park Hoeven. Ook Volkel heeft een park. Boekel heeft geen enkel 
park alleen het kleine parkje achter Nia Domo. 
 
Lees het verslag van de inwonersbijeenkomst Groenbeleid en -beheer van 19 augustus 2024 
waarin de inwoners aangeven dat het park juist opnieuw een groeninrichting moet krijgen en dat 
het bestaande groen behouden moet blijven. Zelfs het plein willen ze nog groener ingericht 
hebben. Dat zijn de wensen van onze inwoners. 
 
Kan het Kindpark dan niet komen op de plek waar de school heeft gestaan? Het is ook maar de 
vraag of je dit Kindpark in het drukke centrum moet bouwen. Zorg ervoor dat de skatebaan op 
een andere plek komt (ook de wens van stichting de Speeltrein) en dat een gedeelte van dit park 
als speelgelegenheid kan worden gebruikt. De kinderen die in het centrum wonen hebben al 
weinig mogelijkheden om te spelen omdat er in die tijd geen rekening met speeltuinen werd 
gehouden. Ook is het belangrijk dat mensen die bij Nia Domo een feestje hebben of even gaan 
‘terrassen’ met de kinderen het parkje in kunnen. 
Maar het belangrijkste blijft om het kleine stukje groen in ons centrum groen te houden. Ik hoop 
dat jullie dat inzien. 
 
Groeten Frank Vonk 
 


